
REFERAT – STYREMØTE FRØYSTAD VEL
Møte: Styremøte, tirsdag 21. juni 2022 i båthuset til Forus båtforening
Tilstede: Anders Heber, Brit Iren Norgren, Daniel R. Hansen, Per Mørkeseth, Tone Haugland, Tor Morten Osmundsen, Eirik Faret Sakariassen, Hans Christian

Paulsen.
Fra Grøntkomiteen: Anita Wirak.

Forfall: Venke Houge
Fordeling: Referat sendes til høring til styremedlemmer og froystadvel@gmail.com. Godkjent referat legges ut på hjemmesiden.

Sak Vedtak/status

Tidsfrist (NB!
spesielt for
utgående
medlemmer)

Ansvar for
oppfølging

Gj.
ført

1a. Forrige møtereferat Referatet fra styremøtet 5. april 2022 ble godkjent. Styret. OK
2. Økonomisk status Tor Morten Orienterer. Faktura for medlemskontigent og kajakkplass er sendt ut,

dessverre så har noen fått purringer selv om de har betalt. Følger opp sammen
med Rhoar.
I framtiden må KID-nummer legges ved betaling.
Nye beboere skal være rettet opp i fakturasystem.

Tor Morten.

3. Kommunekontakt Brit Iren orienterer. Områderegulering Forus Øst: Politiske møter - Møter -
Stavanger kommunestyre (20.06.2022) (360online.com).

Har vært snakk om en ny oppgradert grill. Brit Iren skal ta kontakt med kommunen
om mulighet for ny grill.

Brit Iren.

4. Lekeplasser Lekeplasskomiteen har blitt enige om at tilbudet fra Nygaard og Kompan er det
rimeligste og like godt som andre tilbud.

Styret gir tilslutning til lekeplasskomiteens forslag.
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5. Grøntområder og
grøntavtalen

Inngått en avtale om skadedyrbekjempelse for tre år. Styret vedtok på e-post 15.
juni å inngå en treårig avtale med Anticimex for skadedyrbekjempelse med en
kostnad på 35.000kr.

Anders.

Anders.
Vanskelig å se rundt svinger enkelte steder. Hekker på feltet skal egentlig bare
være én og en halv meter. Daniel informerer på nett om dette. Brit Iren kontakter
kommunen angående å sette opp speil i sving, slik der var tidligere. Daniel legger ut
på nett om hekk-høyde.

Daniel og Brit Iren.

Fotballbanen og plen rundt naust klippes for tiden av en av velforeningens
medlemmer. Vedkommende har bedt om at arbeidsinnsatsen kompenseres. Styret
innvilger ikke slik kompensasjon, men utgifter til arbeidet kan kompenseres mot
fremvist kvittering.
Fotballbanen er kommunal og bør helst klippes av kommunen. Brit Iren kontakter
kommunen for å avtale et møte om hyppigere klipping.

6. Grøntkomitéen 1. Styret slutter seg til forslag om beplantning utenfor Hovedhuset.

Anita og Tine får fullmakt til å bestemme hvordan dugnad for beplantning
organiseres.

2. Styret slutter seg til tilrettelegging for aktivitet og lek for voksne og ungdom
på Village green.

3. Styret slutter seg til at det jobbes videre med informasjonshefte for på
Frøystad.

4. Styret slutter seg til at Grøntkomitéen lager en årsrapport.

Anita.

7. - Naust og naustleie Per Olav orienterer.

8. - Web,
fellespostkasse

Tone orienterer.
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9. Felles postkasse Styret ønsker ikke slike pakkebokser på nåværende tidspunkt.
Eirik svarer posten.

Eirik.

10. Eventuelt

10.1. Tusendelsmaraton Tone informerer om tusendelsmaraton som ble arrangert i juni. Det ble delt ut over
50 medaljer til barn.Tilbakemeldingene har vært veldig gode. Ønske om å gjøre
dette fast.

10.2. Nettside Forslag fra Hans Christian om å gjøre informasjon på velnettisden tilgjengelig kun
for velets medlemmer og begrense informasjon som legges ut åpent tilgjengelig.

Tone.

3


